



RAIMONDI COLLEGE

2 Robinson Road

Hong Kong

Tel. (852) 2522 2159

Fax. (852) 2525 6725

<http://www.raimondi.edu.hk>

12 November 2018

Dear parents/guardians,

Application for S.1 Discretionary Places (2019/2020)

I am writing to inform you that the S.1 discretionary places of our school (2019/2020) will be open for application from 3/1/2019 to 17/1/2019. I am pleased to enclose a copy of our school profile for your perusal. Application form can be downloaded from our school website.

Raimondi College aims at promoting students' whole-person development and preparing them for life-long learning. English is used as the main medium of instruction. The academic standards of our students are consistently maintained at a much higher level than the territory norm as indicated in public examinations. Small class teaching will be adopted in S1. In order to allow parents and students to have a better understanding of our school, the S1 Information Day will be held. Details are as follows:

Date : 24 November 2018

Time: 2:30 p.m. – 4:00 p.m.

Venue: Karl Hall (2/F)(Entrance at Caine Road)

Programme: 1. School introduction

2. S1 admission criteria and procedures

3. Q & A session

For parents and students who are interested in attending the S1 Information Day, please make reservation through one of the following means. You may either:

1. Fill in the reply slip attached and fax it back to us (Fax no.: 2525 6725); or
2. Contact us at 2522 2159; or
3. Register by visiting the school website : www.raimondi.edu.hk

Yours sincerely,

Ms. Louisa Lo
Principal

REPLY SLIP

Name of student: _____

Name of school: _____

Name of parent: _____

Telephone number: _____

Number of attendants: _____



RAIMONDI COLLEGE

2 Robinson Road
Hong Kong

Tel. (852) 2522 2159

Fax. (852) 2525 6725

<http://www.raimondi.edu.hk>

敬啟者：

中一自行分配學位 (2019/2020) 將於 3/1/2019-17/01/2019 期間接受申請，現隨函附上有關本校之簡介小冊子以供參閱。而申請表可自行於本校網頁下載。

本校以英語為主要教學語言，一向致力提供全人教育，培養學生終生學習的能力。學生於公開試中的成績優異，表現遠高於全港水平，來年中一更推行小班教學。為了讓貴家長及子女對本校有更進一步之認識，本校將舉行「中一入學資訊日」，詳情如下：

日期：2018年11月24日

時間：下午 2:30 至下午 4:00

地點：本校耀基堂(二樓)(堅道入口)

- 內容：
1. 學校簡介
 2. 中一收生準則及程序
 3. 答問時間

屆時歡迎 貴家長及子女蒞臨出席。有意參加「中一入學資訊日」者，可透過以下方法報名留座：

1. 填妥以下報名表後傳真至本校(傳真號碼：2525 6725)
2. 致電本校(電話：2522 2159)
3. 登入本校網頁(網址：www.raimondi.edu.hk)

此致

貴家長

高主教書院校長

盧詠琴謹啟

二零一八年十一月十二日

高主教書院「中一入學資訊日」報名表

學生姓名： _____

就讀小學： _____

家長姓名： _____

聯絡電話： _____

出席人數： _____